
 

 

 

Z Á P I S 

z 15. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 3. 12. 2015 
  

 

Dne 3. 12. 2015 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, 

  Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel 

   

Omluveni:                Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Marek Hytha  

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

  Mgr. František Suchan – zástupce subjektu Festival Sporťáček, z.s.  

  Mgr. Leona Srbová – zástupkyně subjektu Festival Sporťáček, z.s.  

   

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Informace k rozdělování dotací na rok 2016 

4. Prezentace k podané žádosti o dotaci na rok 2016 – Festival Sporťáček  

5. Organizace vyhlášení nejlepších sportovců 

6. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

  

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, 

    Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel 

proti:   nikdo  

zdržel se:   nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, 

  Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:    nikdo  

 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

  

3. Informace k rozdělování dotací na rok 2016 

 

Členové komise STv byli informováni tajemnicí komise o tom, že stále probíhá kontrola 

formální správnosti všech podaných žádostí. Jakmile budou žádosti zkontrolovány a žadatelé 

budou prověřeni ve všech povinných evidencích a registrech, bude vypracován seznam 

žádostí, který tajemnice zašle všem členům komise před dalším jednáním komise.  

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o tom, že schvalováním rozpočtu města na 

rok 2016 se bude zastupitelstvo města zabývat na svém jednání dne 22. 12. 2015. Objem 

finančních prostředků určených k rozdělení do oblasti sportu, bude tedy znám až po schválení 

rozpočtu města.  

 

 

 

4. Prezentace k podané žádosti o dotaci na rok 2016 – Festival Sporťáček  

 

 Zástupci subjektu Festival Sporťáček, z.s. Mgr. František Suchan a Mgr. Leona 

Srbová prezentovali projekt „Festival Sporťáček“, na který žádají dotaci: 

 základní myšlenkou je umožnit dětem seznámení se s co nejvyšším 

počtem sportovních odvětví s možností si každý sport vyzkoušet; 

 rodiče zároveň mohou komunikovat přímo se zástupci konkrétních 

klubů a získat tak informace týkající se daného sportu; 

 cílem projektu je přivést co nejvíce dětí ke sportu a pomoci sportovním 

organizacím v regionu, potažmo města s náborem nových sportovců; 

 Karlovy Vary by měly být již šestým městem v ČR, ve kterém se bude 

tento festival pořádat.  

 

Komise STv si prezentaci vyslechla a usnesla se, že se žádostí bude zabývat následně v rámci 

rozdělování dotací.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, 

Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:    nikdo  

 

 

Usnesení bylo přijato. 
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5. Organizace vyhlášení nejlepších sportovců  

 

  Jitka Peřina:  

 informovala o tom, že přípravy na akci Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce 

roku 2015 probíhají; 
 sdělila, že jednání v Grandhotelu Ambasador – Národní dům jsou úspěšná – 

byla přijata nabídka, na základě které dojde k následnému objednání služeb 

nutných k zajištění akce; 

 požádala všechny členy komise o případné zajištění sponzorských darů; 
 sdělila, že výzva na podání nominací bude zveřejněna v tisku a na webových 

stránkách města a SUKu, přičemž termín pro podání nominací byl stanoven 

do 31. 1. 2016. 
 
 

6. Různé  

 

 Členové komise STv se dohodli, že si na příští jednání komise připraví informace o 

navštěvovaných sportovních organizacích v rámci tzv. „návštěv“, které budou využity 

jako podklady pro rozdělování dotací na rok 2016. 
 
 
 
 

Dne: 8. 12. 2015 

 

 

Zapsal: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

 

 

             

                __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

           předseda komise 


